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Mødereferat bestyrelsesmøde 08-12-2022 

Bestyrelsen, Brenderup Aktivitetscenter  
 

Emne Bestyrelsesmøde 

Lokation hallen Referent 

 

Søren Dato 08-12-2022 

Til stede Søren, Peter, Anna, Svend, 

Henrik, Tim, Camilla, Jacob, 

Danny, Kim 

Fraværende 

 

HC 

Indhold 

1. Nyt fra Kim ________________________________________________________________ 1 

2. Økonomi _________________________________________________________________ 1 

3. Status på padel ____________________________________________________________ 2 

4. Banelys og dræning (næste skridt i hal 3-projektudviklingen) _______________________ 2 

5. Opfølgning på ønsker fra BIF – lydanlæg i hal 1 og forbedret mulighed for opdeling af 
hallen. ________________________________________________________________________ 2 

6. Hovedrengøring i køkkenet __________________________________________________ 2 

7. Unge mennesker i hallen/sportsloungen ________________________________________ 2 

8. Plads til motion i depotrum __________________________________________________ 2 

9. Punkter fra GFH ____________________________________________________________ 2 

10. Eventuelt _________________________________________________________________ 2 

11. Godkendelse af referat ______________________________________________________ 3 

 

1. Nyt fra Kim 
Varme i Lounge virker ikke pt. Service i morgen fredag på CTS. 

Talt med Dennis Henriksen vedr varmeanlægget. Der er mulighed for tilkobling af yderligere 2 varmepumper 
til anlægget så gassen kan skrotte helt. Kan også kombineres med solceller. Vi får tilbud fra Gastech og 
undersøger finansieringen.  

2. Økonomi 
Henrik gennemgik status pr 30. november. Resultatet viser et mindre underskud pt. Det er især 
energiomkostningerne der fylder. 
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Der er lavet likviditetsbudget for perioden frem til 2028, så vi kan se vores behov for pengeflow i de 
kommende år. 

3. Status på padel 
Opmærkning af indkørsel til brandvej 

Lys på facaden af hal 2 mod p-plads/padel 

Accept fra GFH af låneaftale vedr padel (200.000 kr) 

Vi skal indsende regnskab for Padel-åbning for at få pengene. 

Vi skal have skilt med kontaktinfo ved problemer med banerne. 

4. Banelys og dræning (næste skridt i hal 3-projektudviklingen) 
Møde med BIF og BAC tirsdag d. 12. december. Der er indhentet tilbud på lys m.m. 

5. Opfølgning på ønsker fra BIF – lydanlæg i hal 1 og forbedret mulighed 
for opdeling af hallen. 

 

Til fra Lys & Lyd på anlæg svarende til hal 2 lyder på 20.378,10 kr + nogle kabelbakker, beslag og montage. 
Vi søger tilskud fra BOE og/eller andre sponsorer og står selv for montage. 

Svend (gen)fremsender tilbud på skinner + tæppe/net til opdeling af hal 1 bl.a. i forbindelse med kortbane 
håndbold. 

6. Hovedrengøring i køkkenet 
Det er Kim i gang med. Vi skal have kørt storskrald væk asap. 

7. Unge mennesker i hallen/sportsloungen 
Peter orienterede om dialog med en gruppe unge om deres brug af centeret 

8. Plads til motion i depotrum 
OK 

9. Punkter fra GFH 
Forbedring af sikkerhed i springcenter – vi køber efter GFHs anbefaling 

Vandautomat til opfyldning af vandflasker – Vi prøver at søge penge til formålet. 

Spejl i toilet mangler - Kim 

Vinduer i hal 2 – rengøring udvendigt - Kim 

10. Eventuelt 
Ros for fodboldstævne i slutningen af november. 
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Vi skal have genopfundet vores to-do-liste så vi kan holde nogle af de trivielle emner ude af 
bestyrelsesmøderne. 

11. Godkendelse af referat 
godkendt 


